
Van: Rooij - van Slooten, Karin de  
Verzonden: vrijdag 7 september 2018 9:42 
Onderwerp: Commissievragen over Regio Zorg Centrum en BNI-terrein 
 
Geachte leden van de commissies Sociaal Domein en Fysiek Domein (ter informatie aan 
overige raadsleden en lijstopvolgers), 
 
Hierbij stuur ik u de vragen van mevrouw Leeuwin (PvdA) aan het college over het Regio 
Zorg Centrum en over het BNI-terrein. Mevrouw Leeuwin geeft aan graag mondeling 
antwoord van het college op deze vragen te willen hebben in de vergaderingen van de 
commissies Sociaal Domein (voor de vragen over het Regio Zorg Centrum) van 11 
september a.s. en in commissie Fysiek Domein (voor de vragen over het BNI-terrein) van 12 
september a.s.. De vragen zullen nog worden toegevoegd aan agendapunt 5.3 in 
GemeenteOplossingen en Notubox.  
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Karin de Rooij 
 
Karin de Rooij | Raadsadviseur | Gemeenteraad Huizen | Postbus 5 - 1270 AA Huizen | T 
(035) 528 13 50 | M 06 48 96 69 53 | k.derooij@huizen.nl | www.gemeenteraadhuizen.nl | 
www.huizen.nl  
 
 
*************************************************************** 
 
Geacht college, 
 
De PvdA fractie heeft enkele vragen voor diverse commissies ter mondelinge beantwoording 
in de komende commissieronde onder 5.3. 
 
Commissie Sociaal domein: 
-Kan het college aangeven of er al stappen zijn ondernomen door het nieuwe college richting 
Tergooi ziekenhuizen i.v.m de vestiging in Huizen van het Regio Zorg Centrum?  
Zo ja, graag een verslag, zo nee, waarom niet? 
Zoals u weet is hierover vorig jaar op 1 juni een raadsbreed gesteunde motie ingediend. Het 
dictum van de motie was dat ALLES in het werk gesteld zou worden om het RZC in Huizen 
te krijgen. Hierin stond ook dat de raad met enige regelmaat geïnformeerd wilde worden over 
de voortgang in de contacten. Graag uw reactie. 
 
Commissie Fysiek Domein: 
-Kan het college aangeven of het rapport inzake het BNI-terrein al beschikbaar is voor de 
raad? Voor de zomer is hier ook al naar gevraagd.  
Ook hierover is een motie ingediend in december 2017 met het verzoek om de raad 
regelmatig in te lichten over de voortgang. In de opdracht van de motie staat eveneens dat 
de RAAD zich n.a.v. Het rapport zal beraden over vervolgstappen. 
 
 
Vr groet 
Margot Leeuwin 
 


